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Zápis z 19. jednání rozpočtové komise konané dne 2.10.2023 
 

Zahájení jednání: 2.10.2023 16.00    Počet přítomných členů: 5 
 
Jednání byli přítomni:     Ing. Jaroslav Kazatel 
    Bc. Romana Svobodová     
    Daniel Oriabinec 
    Ing. Marek Poledníček 
    Ing. Vladimír Palivec 
 
 
Omluveni:    Jana Tušková 
    Vítězslav Ullmann 
 
 
     
Neomluveni:    
 
Asistent komise:          Bc. Marian Matyáš 
 
Program jednání:  

1. Rozpočtová opatření – informace o RO již schválených RM 
2. Rozpočtová opatření 
3. Různé 

 
 
1. Rozpočtová opatření – informace o RO již schválených RM  
 
RK obdržela informaci o RO 88/2023 až 92/2023 schválených RM dne 26.9.2023. K RO 88/2023 
požaduje RK na příští jednání RK zástupce ORÚP pro vysvětlení projektu „Pincity“. K RO 93/2023 
vzešel dotaz, v jaké fázi je rekonstrukce ul. Hlavní Třída. Dále je dle členů RK předkládáno mnoho 
RO na vědomí. To je v souladu s právními předpisy, RO jsou překládána na nejbližší jednání RM. 
Doba čekání může být buď 1 týden nebo 3 týdny. Nicméně bude dán apel na vedoucí odborů ke 
včasnému předkládání RO a RO na vědomí pak budou překládána jen v nutných případech, kdy 
bude vedoucí odboru speciálně požadovat projednání v nejbližší RM. 
 
bez usnesení 
 
 
 
2. Rozpočtová opatření 
 
RO 93/2023: OMIS – ZUŠ Masarykova 
 
Při provádění stavebních úprav protiradonového opatření v 1. NP u objektu Masarykova 717 byly 
zjištěny staré rozvody vody, kanalizace, topení (původní, či z rekonstrukce ze 70 let 20-století) 
včetně zastaralých litinových topných těles, které výkonově neodpovídají stávajícímu stavu 
objektu (zatepleno) a popraskané rozdělovací příčky sociálních zařízení. Aby již nebylo potřeba 
zasahovat do nově vybudovaných podlah a provedeného protiradonového opatření, je nutné 
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provést současně výměnu těchto nevyhovujících rozvodů. K tomu je potřeba posílení 
rozpočtového řádku opravy a údržba, a to z rozpočtových řádků, které již nebudou čerpány. 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: 
 
 
Usnesení rozpočtové komise č. 70/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření č. 93/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění za předpokladu, že RO bude realizováno v souladu 
s projektem přístavby ZUŠ. 
 
Pro: 5          Proti: 0          Zdržel se: 0 
 
 
 
RO 94/2023: OMIS – opravy a údržba vozovek 
 
Žádáme o přesun částky 2 000 tis. Kč na Opravy a údržbu vozovek z důvodu navýšení rozsahů 
oprav vozovek (opravy komunikací v obci Dolní Žďár). Finanční prostředky budou přesunuty z 
řádku DK - renovace interiéru, kde nebude dočerpáno. 
 
Usnesení rozpočtové komise č. 71/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření č. 94/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění. 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro: 5          Proti: 0          Zdržel se: 0 
 
 
 
RO 95/2023 – OMIS - Revitalizace plochy - Biatlon s in-line dráhou Ostrov 
 
Žádáme o zařazení řádku do rozpočtu města na rok 2023 a o přesun finančních prostředků k 
zajištění projektové dokumentace na akci "Revitalizace plochy - Biatlon s in-line dráhou Ostrov". 
Jedná se o financování geodetických prací, dokumentace pro územní řízení a stavební povolení 
ve stupni pro provádění stavby + oceněný soupis prací a dodávek. 
 
bez usnesení 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro: 1          Proti: 3          Zdržel se: 1 
 
Při projednání RO vzešly následující dotazy:  

- zda byl projekt ve sportovní komisi 
- zda bude celý projekt hradit město 
- zda je projekt v souladu se SPRMO 
- zda není lepší na ploše postavit obytné domy 

 
Z diskuze vyplynulo doporučení RM, aby akci projednala sportovní komise a aby byl vzat v potaz 
volnočasový areál u Kláštera. 
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RO 96/2023 – OMIS – Ostrov – parkoviště u biatlonu 
 
Žádáme o zařazení řádku do rozpočtu města na rok 2023 a o přesun finančních prostředků k 
zajištění projektové dokumentace na akci "Ostrov, parkoviště u biatlonu". Jedná se o financování 
jednostupňové projektové dokumentace, inženýrskou činnost + oceněný soupis prací a dodávek. 
 
bez usnesení 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro: 2          Proti: 3          Zdržel se: 0 
 
 
 
RO 97/2023 – OMIS – Opravy a údržba vozovek 
 
Žádáme o přesun částky 2 000 000 Kč na Opravy a údržbu vozovek z důvodu navýšení rozsahů 
oprav vozovek (oprava okružní křižovatky ulic Hlavní - Vančurova). Finanční prostředky budou 
přesunuty z řádku DK - renovace interiéru, kde nebude dočerpáno. 
 
Usnesení rozpočtové komise č. 71/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření 97/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění. 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro: 5          Proti: 0          Zdržel se: 0 
 
Při projednání RO vzešla diskuze, že by měl opravu uhradit stavebník bytového domu ul. 
Vančurova. 
 
 
 
RO 98/2023 – OMIS – Sauna – opravy a údržba 
 
Odbor městských investic a správy byl pověřen úkolem zrekonstruovat fasádu okolo 
ochlazovacího bazénku na sauně, která je v havarijním stavu. Stávající zdivo, které je na několika 
místech uvolněno, bude oklepáno a dozděno. Rozvody elektro budou zasekány do zdiva. 
Následně bude fasáda opravena natažením perlinky a lepidla. Fasáda bude opatřena barevným 
nátěrem s marmolitovým soklem. Odpočinková místnost bude opatřena venkovní mříží aby bylo 
možno po ukončení denního provozu místnost bezpečně větrat. Vzhledem ke skutečnosti, že 
přidělené finanční prostředky jsou již zasmluvněny, žádáme o provedení finančního přesunu. 
 
Usnesení rozpočtové komise č. 72/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření 98/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění. 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro: 5          Proti: 0          Zdržel se: 0 
 
 
 
RO 99/2023 – OFŠ – Srdce pro Ostrov 
 
Nadační fond "Srdce pro Ostrov, nadační fond sousedské pomoci" byl založen městem Ostrov 
dne 1.2.2022. Účelem nadačního fondu je shromažďování finančních i nefinančních prostředků 
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od veřejných i soukromých dárců a poskytování těchto prostředků občanům města a jejich 
rodinným příslušníkům, bývalým občanům města, kteří se zasloužili o město, případně dalším 
osobám se vztahem k městu, kteří se ne vlastní vinou dostali do tíživé sociální nebo zdravotní 
situace. Příspěvek 50 000 Kč je navrhován k plnění účelu fondu. 
 
Usnesení rozpočtové komise č. 73/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření 99/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění. 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro: 4          Proti: 0          Zdržel se: 1 
 
Z diskuze vzešla připomínka, že by Nadační fond měl shánět fin. prostředky např. od místních 
podnikatelských subjektů. 
 
 
 
RO 100/2023 – OKSVS – dotace KÚKK pro JSDH Ostrov 
 
Žádáme Vás tímto o provedení přesunu finančních prostředků na základě uzavřené 
Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Karlovarského kraje evidenční číslo 
(KK/02553/2023) ze dne 14.9.2023. Dotace ve výši 260 000 Kč je určena pro potřeby Jednotky 
sboru dobrovolných hasičů Ostrov na rok 2023. Účel dotace je pořízení 5 ks izolačních dýchacích 
přístrojů včetně příslušenství a příjemce musí dodržet podmínku spoluúčasti (20% finanční účast 
obce). 
 
Usnesení rozpočtové komise č. 74/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření 100/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění. 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro: 4          Proti: 0          Zdržel se: 1 
 
 
 
Jednání rozpočtové komise bylo ukončeno v 17:15  

 
 
 

Další jednání rozpočtové komise se bude konat 16.10.2023 
    
 
 
 
 
               Ing. Jaroslav Kazatel v.r. 
                      předseda rozpočtové komise 
V Ostrově dne 3.10.2023  
Zapsal: Bc. Marian Matyáš 


